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§ 17   

Information från stadsdelsdirektören 

T.f. stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt informerade nämnden 

om den trygghetsvandring som ägt rum den 2 mars 2015 i Norra 

Djurgårdsstaden (NDS).  

 

Bra uppslutning av personer och tre poliser deltog också i 

vandringen. Flera observationer gjordes kring hur skyltar för 

bilister var placerade i Hjorthagen och säkerhetsaspekter på 

gångvägar från och till NDS och tunnelbanan i Hjorthagen. 

Iakttagelser gjordes också kring mörka stråk, vegetation och 

belysning av gångbanor m.m. 

 

Den trappa som finns för att ta sig till Hjorthagen när 

tunnelbanestationen är stängd måste ses över. Den är i dåligt 

skick och ingen belysning finns. Förvaltningen har ansvar för 

trappan och tar till sig synpunkten för vidare kontroll och åtgärd. 

 

Stadsdelsnämnden kommer att få minnesanteckningar från 

trygghetsvandringen för kännedom. 

 

Vidare informerades nämnden om att staden inför ett nytt 

ekonomisystem, Agresso M4. Den 4 maj 2015 startar systemet 

och samtliga stadsdelsförvaltningar ansluts då i systemet. Först i 

oktober månad 2015 går stadens bolag in i systemet och från år 

2017 ska samtliga förvaltningar och bolag vara anslutna till 

Agresso M4. 

 

Från och med 1 januari 2016 ansluter sig Östermalms 

stadsdelsförvaltning till ”effektivare inköp”. En ny modell för 

inköp av varor och tjänster. Modellen innebär att staden ska vara 

mer avtalstrogna. 
 

 
 


